
Projekt 

Rada Gminy Kobierzyce 

Radni                                                                                                                     

Protokół nr XXXIV/2021 

Sesji Rady Gminy Kobierzyce 

z dnia 26 listopada 2021 

 

XXXIV Sesję Rady Gminy otworzył o godz. 9.00 w Kobierzyckim Ośrodku Kultury 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Radosław Jankiewicz 

2. Apolonia Kasprzyk-Czepielinda 

3. Krzysztof Kmiecik 

4. Andrzej Krzesłowski 

5. Henryk Łoposzko 

6. Adrian Łukowicz 

7. Wiesław Muraczewski 

8. Adam Raś 

9. Elżbieta Regulska 

10. Robert Sala 

11. Czesław Stadnik 

12. Wiesław Szwed 

13. Anna Trojanowska-Zochniak 

14. Damian Wrona 

15. Jarosław Zawisza 

- Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik 

- Z-ca Wójta Piotr Kopeć 

- Skarbnik Gminy Maria Prodeus 

- Sekretarz Gminy Maria Wilk 

- Mecenas Krzysztof Kwaśniewicz 

- Kierownik Referatu Dróg Transportu i Mienia Komunalnego Piotr Ligas 

1. Otwarcie XXXIV Sesji Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram XXXIV Sesję Rady 

Gminy Kobierzyce. Odczytał klauzulę RODO.  Obecnych jest 14 radnych. Rada Gminy jest 

władna podejmować uchwały. 

 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Sprawdzenie obecności.  

 

Wyniki głosowania 

OBECNY: 14, NIEOBECNY: 1 



 

Wyniki imienne: 

OBECNY (14) 

Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk 

Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert 

Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Damian Wrona, 

Jarosław Zawisza 

NIEOBECNY (1) 

Radosław Jankiewicz 

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Zgodnie z paragrafem 31 

Statutu Gminy Kobierzyce stawiam pytanie o ewentualny wniosek do porządku obrad. Nie 

ma. 

1. Otwarcie XXXIV Sesji Rady Gminy. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXXIII Sesji Rady Gminy. 

4. Informacje Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kobierzyce na 2021 rok.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kobierzyce.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek w podatku od nieruchomości. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie stawek podatku od środków transportowych. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXIII/607/2021 Rady Gminy 

Kobierzyce z dnia 29 października 2021 r. dotyczącej wyrażenia zgody na wniesienie 

nieruchomości w formie aportu do spółki pn. Kobierzyckie Przedsiębiorstwo Wodociągów 

i Kanalizacji Sp. z o.o. z siedzibą w Kobierzycach. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXIII/453/2020 Rady Gminy Kobierzyce 

z dnia 23 października 2020 r. w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości i 

wniesienie nieruchomości w formie aportu do spółki pn. Kobierzyckie Przedsiębiorstwo 

Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. z siedzibą w Kobierzycach. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXIV/480/2020 Rady Gminy Kobierzyce 

z dnia 20 listopada 2020 r. w sprawie uchwalenia Gminnej Strategii Rozwiązywania 

Problemów Społecznych na lata 2021 – 2030. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 

2022. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXIII/622/17 Rady Gminy Kobierzyce 

z dnia 27 listopada 2017 r. w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych, dla których organem prowadzącym 

jest Gmina Kobierzyce oraz kryteriów i trybu przyznawania nagród dla nauczycieli za ich 

osiągnięcia dydaktyczno-wychowawcze. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr X/97/11 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 

19 sierpnia 2011 r. w sprawie przyznania diet sołtysom. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Kobierzyce nr V/26/11 z dnia 

28 stycznia 2011 r. w sprawie określenia wysokości diet oraz zwrotów kosztów podróży 

służbowych należnych radnym Gminy Kobierzyce.  

17. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Kobierzyce. 



18. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego w rejonie ul. Niebieskiej i Atramentowej w północnej 

części obrębu Bielany Wrocławskie. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Biskupice Podgórne. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Budziszów. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Cieszyce. 

22. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Wrocławskiej w północno-środkowej części 

obrębu Domasław. 

23. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Jaszowice. 

24. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Krzyżowice. 

25. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru drogi publicznej położonej w północno-wschodniej części obrębu 

Tyniec Mały. 

26. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Żurawice. 

27. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Klecińskiej, Towarowej, Handlowej w 

północno-zachodniej części wsi Bielany Wrocławskie. 

28. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenów przy ul. Wrocławskiej i Kwiatowej we wsi Domasław. 

29. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXII/435/2020 Rady Gminy Kobierzyce 

z dnia 18 września 2020 roku w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Małuszów. 

30. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego publicznego ciągu pieszo-rowerowego i publicznego pieszo-jezdnego 

położonych w północnej części obrębu Małuszów. 

31. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenów przy ul. Brzoskwiniowej, Świdnickiej i Zdrowej we wsi Tyniec 

Mały. 

32. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Tyniec Mały. 

33. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na bezczynność Wójta Gminy Kobierzyce 

w postaci nieudzielenia odpowiedzi na pisma oraz niewstrzymania postępowania w sprawie 

wydania decyzji nakazującej usunięcia odpadów. 

34. Prezentacja przez proGEO Sp. z o.o. opracowań: „Aktualizacji Programu Ochrony 

Środowiska Gminy Kobierzyce na lata 2022-2025”  oraz „Raportu z wykonania Programu 

Ochrony Środowiska Gminy Kobierzyce za lata 2019-2020”.  

35. Interpelacje radnych. 

36. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach i poza sesją. 

37. Zapytania radnych i sołtysów. 

38. Wnioski i sprawy różne. 

39. Komunikaty Przewodniczącego. 

40. Zakończenie obrad.                                  

 

3. Przyjęcie protokołu z XXXIII Sesji Rady Gminy. 



Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Nie wpłynęły żadne uwagi do 

projektu protokołu z XXXIII Sesji Rady Gminy Kobierzyce. 

 

4. Informacje Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie  

    międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko przedstawił informacje o 

działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym /załącznik nr 1/ 

 

5. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik przedstawił sprawozdanie z bieżącej 

działalności /załącznik nr 2/ 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kobierzyce na 2021 rok. 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus omówiła projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Proszę Komisję ds. Budżetu i 

Rozwoju Gospodarczego o opinię w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Szwed: Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie 

projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję, kto z pań i 

panów ma uwagi, pytania do projektu uchwały? 

Radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda: Proszę o wyjaśnienie zwiększenia planu wydatków w 

dziale 921 rozdział 92109 paragraf 2480, dotacja podmiotowa dla samorządowej instytucji 

kultury. Na co i czy to są dodatkowe jakieś pieniądze? Bardzo proszę o informację. 

Skarbnik Maria Prodeus: Kwota 30 tys. 450 zł zwiększa dotację podmiotową dla gminnego 

centrum kultury w związku z koniecznością wypłacenia odpraw dla pracowników 

odchodzących z jednostki. 

Radny Jarosław Zawisza: Ja mam pytanie w dwóch tematach. Być może nie zauważyłem 

inwestycji. Jakiś czas temu rozmawiałem z Wójtem Piotrem Kopciem o tym, że dojście do 

niektórych stacji w naszej gminie wygląda dość tragicznie. Wtedy Pan Wójt mi tłumaczył, że 

my jako gmina część tych dróg, nie pamiętam jakiego sformułowania użył, czy że 

przejmiemy czy zainwestujemy, w jakiejś formie chcemy te drogi poprawić. Nie za bardzo 

widzę te pozycje w budżecie. Prosiłbym o wyjaśnienie. I pamiętam, że padło też takie 

sformułowanie że w Bielanach ta droga jest też tragiczna, ale że tam Gminy nie podjęła 

żadnych decyzji. Czy ta kwestia jest już wyjaśniona? 

Z-ca Wójta Piotr Kopeć: Dzisiaj było w informacji, że wykonaliśmy koncepcję i wystąpiliśmy 

do PKP o przekazanie terenów. Jak przekazane będą tereny będziemy mogli zaprojektować 

dopiero pewne elementy. Natomiast w Bielanach Wrocławskich mieliśmy takie spotkanie, 

gdzie przedstawiciele PKP uważali, że tam można jeszcze w ramach tego zadania wykonać 

jeszcze inne inwestycje, i chyba jeszcze nie odpowiedzieli. Czekamy na odpowiedzi we 

wszystkich tych tematach. To jest wszystko związane z nieruchomościami PKP. Jeżeli 

będziemy mieli nieruchomości, będziemy mogli coś więcej w tym zakresie zrobić. 

Radny Jarosław Zawisza: Pytanie jeszcze o Bielany. Został tam zrobiony ten parking, a od 

dłuższego czasu jest tam część niedokończona.  

Z-ca Wójta Piotr Kopeć: Zwrócimy uwagę. Czekamy na oficjalne zakończenie inwestycji. 

Wszystkie elementy, które są dzisiaj wykonywanie, są wykonywane przez PKP, czyli 

inwestora tego zadania. Jedyna rzecz, która jest wykonywana przez Gminę to Park&Ride przy 

ul. Błękitnej. Pozostałe są wykonywane przez PKP. Po zakończeniu będziemy mogli 

przeanalizować czy coś jest jeszcze niedokończone i będziemy mogli reagować. 



Przewodniczący Rady Gminy Henryk Łoposzko: Dziękuję. Czy są pytania w sprawie zmiany 

budżetu na rok 2021? Skoro nie ma, zamykam dyskusję, przechodzimy do głosowania. Kto z 

pań i panów jest za, kto jest przeciw, kto się wstrzymał? 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kobierzyce na 2021 rok..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk 

Łoposzko, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław 

Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Damian Wrona 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Adrian Łukowicz, Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (1) 

Radosław Jankiewicz 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kobierzyce. 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus omówiła projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Proszę Komisję ds. Budżetu i 

Rozwoju Gospodarczego o opinię w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Szwed: Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie 

projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję, kto z pań i 

panów ma uwagi, pytania do projektu uchwały? Skoro nie ma, zamykam dyskusję, 

przechodzimy do głosowania. Kto z pań i panów jest za, kto jest przeciw, kto się wstrzymał? 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kobierzyce..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk 

Łoposzko, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław 

Stadnik, Wiesław Szwed, Damian Wrona 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Adrian Łukowicz, Anna Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (1) 

Radosław Jankiewicz 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek w podatku od nieruchomości. 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus omówiła projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Proszę Komisję ds. Budżetu i 



Rozwoju Gospodarczego o opinię w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Szwed: Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie 

projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Proszę Komisję Rolnictwa, 

Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o opinię w sprawie projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja 4 głosami za  zaopiniowała 

pozytywnie projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję, kto z pań i 

panów ma uwagi, pytania do projektu uchwały? 

Radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda: Tutaj jest ujednolicona kwota podatków dla 

ośrodków leczniczych. Czy dotyczy to prywatnej i tej która ma umowę? 

Skarbnik Maria Prodeus: Wszystkie nieruchomości przeznaczone na ten cel bez względu na 

własność i na kontrakty. 

Radny Jarosław Zawisza: Jest jeden podatek, który my jako Gina Kobierzyce pobieramy w 

bardzo niskiej wysokości, który jest w pozostałych nieruchomościach gospodarczych 

przeznaczonych na cele komunalne, który my ustalamy  jako Rada Gmina w wysokości 3,78, 

a w ościennych gminach wynosi on ponad 8 zł. Dlaczego ustalamy na tak niskim poziomie? 

Jakie nieruchomości wchodzą w ten zakres, bo jak dobrze pamiętam tu wchodzą różne budy, 

nie budy. 

Skarbnik Maria Prodeus: Budy nie są obiektami opodatkowanymi. To są niezwiązane z 

gruntem budynki. Musimy pamiętać, że na terenie gminy są miejscowości, w których 

mieszkańcy prowadzili gospodarstwa i przekazali za rentę do KRUS. Zostały im budynki 

gospodarcze. Ten ukłon Rady Gminy zawsze był, że pochylaliśmy się nad kosztami życia 

tych ludzi, którzy w ten sposób ułożyli sobie życie. Gdyby zwiększyć ten podatek, gdyby taka 

była Państwa wola, trudno jest potem wymierzyć ten podatek i go ściągnąć. Jeżeli nie jest to 

kwota dolegliwa, ludzie z własnej woli przyznają się do tego typu komórek, dlatego, że kwota 

jest niewielka.  

Wójt Gminy Ryszard Pacholik: Ja jeszcze coś dodam. To była świadoma decyzja, już teraz 

nawet nie wiem której Rady, wtedy gdy ten podatek wchodził głośno, żeśmy dyskutowali na 

ten temat. Tu nie tylko bogaci ludzie mieszkają, mieszkają też biedni ludzie, którzy mają 

niskie emerytury czy renty, natomiast mają te tzw. Kanciapy, czy budy. To już jest wysoka 

kwota 3, 50 razy metry, a gdyby było ponad 8 to daje wyższą pozycję niż podatek za domy. 

To była decyzja podjęta świadomie. Nie chcemy tych ludzi obciążać wysokimi kosztami, bo 

ich może być nie stać.  

Radny Jarosław Zawisza:  Tu mówicie Państwo nie podnoście tego podatku, bo to dotyczy 

osób uboższych. Ale tym samym osobom uboższym podnosimy inne podatki od 

nieruchomości. Jeżeli ktoś potrzebuje pomocy to wydajemy miliony złotych na GOPS, bardzo 

dobrze, i stamtąd ma iść pomoc, a nie z pozycji podatek od nieruchomości, który dotyczy 

ludzi uboższych, ale i bardzo bogatych. My chcemy uchwalić ten podatek w wysokości 3,78, 

gdy we wszystkich ościennych gminach wynosi on ponad 8 zł. Myślę, że jest to preferencja 

dla kogoś, nie mająca uzasadnienia.  

Radny Wiesław Muraczewski: Odnoszę wrażenie, że Pan Radny nie rozumiał tutaj 

odpowiedzi, która była przytaczana przez panią Skarbnik czy Wójta. Wyraźnie było 

powiedziane ta obniżka dotyczy szczególnie emerytów i rencistów. Czy chce Pan ich 

obciążyć jeszcze większym podatkiem?  



Radny Jarosław Zawisza: Panie Radny Muraczewski uprawia Pan zwykłą demagogię, bo chce 

Pan podnieść podatki we wszystkich innych 10 pozycjach, więc jest to słabe uzasadnienie.  

Radny Adam Raś: Czy możemy się dowiedzieć jaki to jest wpływ do budżetu z tego podatku? 

Skarbnik Maria Prodeus: Bardzo niewielki. Nie prowadzę takiej ewidencji. Garaże nie 

korzystają z preferencyjnej stawki. To jest ukłon w stronę tych osób, które oddają za rentę 

swoje gospodarstwa rolne, a pozostają im jakieś pomieszczenia gospodarskie.  

Radna Elżbieta Regulska: Proszę Państwa ja sobie przeliczyłam w stosunku do tego co w tym 

roku płaciłam za podatki od nieruchomości od działki, i od, bo taki właśnie posiadam 

budynek, więc mi to wyszło, że będę płaciła w przyszłym roku 25,08 zł, więc na kwartał 

wychodzi ok. 6 zł. więcej, a gdyby została podniesiona stawka od tego budynku na 8 zł no to 

wtedy ta podwyżka nie byłaby 25 tylko 60 zł. To wtedy już jest odczuwalna podwyżka, więc 

myślę, że na tym poziomie należy zachować.  

Radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda: Mam prośbę o zamknięcie dyskusji. A Ci, którzy 

teraz zaczynają kwestionować pewne fakty, jeszcze niedawno zgodnie głosowali za. Także 

nie wiem kto tu uprawia demagogię. Proszę, aby dyskusja była ad factam,, a nie ad persona. 

Wójt Gminy Ryszard Pacholik: Proszę Państwa każdy ma prawo mieć swoje zdanie, każdy 

radny ma prawo zgłosić wniosek. Rada zadecyduje o tym, jaki będzie wynik. Wójt 

przedstawia propozycje Rada decyduje. 

Radny Adrian Łukowicz: Dyskutujemy tutaj o różnych kwestiach, bo nasza Rada Gminy jest 

pewnego rodzaju platformą, żeby dyskutować. I to, że pewna grupa radnych przygotowuje 

rozwiązania wcześniej bez ustalania tego ze wszystkimi, to nie oznacza, że  nie możemy tutaj 

rozmawiać.  

Przewodniczący Rady Gminy Henryk Łoposzko: Dziękuję. Czy są jeszcze jakieś pytania? 

Skoro nie ma, zamykam dyskusję, przechodzimy do głosowania. Kto z pań i panów jest za, 

kto jest przeciw, kto się wstrzymał? 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek w podatku od nieruchomości..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk 

Łoposzko, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław 

Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Damian Wrona 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Adrian Łukowicz, Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (1) 

Radosław Jankiewicz 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie stawek podatku od środków transportowych. 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus omówiła projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Proszę Komisję ds. Budżetu i 

Rozwoju Gospodarczego o opinię w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Szwed: Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie 

projekt uchwały. 



Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Proszę Komisję Rolnictwa, 

Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o opinię w sprawie projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja przy 4 członkach obecnych  4 

głosami za  zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję, kto z pań i 

panów ma uwagi, pytania do projektu uchwały? Skoro nie ma, zamykam dyskusję, 

przechodzimy do głosowania. Kto z pań i panów jest za, kto jest przeciw, kto się wstrzymał? 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie stawek podatku od środków transportowych..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk 

Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert 

Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Damian Wrona, 

Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (1) 

Radosław Jankiewicz 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXIII/607/2021 Rady Gminy 

Kobierzyce z dnia 29 października 2021 r. dotyczącej wyrażenia zgody na wniesienie 

nieruchomości w formie aportu do spółki pn. Kobierzyckie Przedsiębiorstwo Wodociągów i 

Kanalizacji Sp. z o.o. z siedzibą w Kobierzycach. 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus omówiła projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Proszę Komisję ds. Budżetu i 

Rozwoju Gospodarczego o opinię w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Szwed: Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie 

projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Proszę Komisję Użyteczności 

Publicznej o opinię w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Adam Raś: Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie projekt 

uchwały. W związku z błędną wyceną Komisja złożyła wniosek o obniżenie wypłaty dla 

rzeczoznawcy o 10%. Wniosek został przyjęty jednogłośnie.  

Przewodniczący Rady Gminy Henryk Łoposzko: Chciałbym się zapytać, czy jest prawnie 

taka możliwość?  

Mecenas Krzysztof Kwaśniewicz: Jest to kwestia umowy z rzeczoznawcą, bo tam są 

określone zasady odpowiedzialności za nieprawidłowość. Ale tak ad hoc raczej nie będzie 

możliwości, żeby z tytułu takiego błędu, takiej poprawki obniżać wynagrodzenie. W 

szczególności w taki zryczałtowany sposób. Sprawdzimy umowę czy są podstawy, żeby 

sankcje wobec takiego błędu wyciągnąć. Pokierujemy się intencją Rady, Na pewno nie mogę 

obiecać, że to będzie 10%.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję, kto z pań i 

panów ma uwagi, pytania do projektu uchwały?  



Radna Elżbieta Regulska: Mam taki wniosek, że jak Komisja przegłosowała 10%, a Pan 

mecenas mówi, że musi sprawdzić umowę, to przegłosujmy taki wniosek, że w nawiązaniu do 

umowy, na ile powoli umowa na obniżenie tego wynagrodzenia, żeby nie określać 

procentowo. 

Przewodniczący Rady Gminy Henryk Łoposzko: Tak, nie będzie to obligowało nas. 

Mecenas Krzysztof Kwaśniewicz: Ja rozumiem ten wniosek jako zobowiązanie nas do 

sprawdzenia czy są podstawy do zastosowania sankcji.  

 

Skoro nie ma, zamykam dyskusję, przechodzimy do głosowania. Przegłosujemy wniosek. Kto 

z pań i panów jest za, kto jest przeciw, kto się wstrzymał? 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

potrącenia rzeczoznawcy za błędną wycenę wartości zgodnej z umową..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk 

Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert 

Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Damian Wrona, 

Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (1) 

Radosław Jankiewicz 

 

Przewodniczący Rady Henryk ŁoposzkO; Przechodzimy do głosowania uchwały. Kto z pań i 

panów jest za, kto jest przeciw, kto się wstrzymał? 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXIII/607/2021 Rady Gminy Kobierzyce 

z dnia 29 października 2021 r. dotyczącej wyrażenia zgody na wniesienie nieruchomości w 

formie aportu do spółki pn. Kobierzyckie Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji Sp. z 

o.o. z siedzibą w Kobierzycach..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk 

Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert 

Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Damian Wrona, 

Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (1) 

Radosław Jankiewicz 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIII/453/2020 Rady Gminy 

Kobierzyce z dnia 23 października 2020 r. w sprawie wyrażenia zgody na zamianę 

nieruchomości i wniesienie nieruchomości w formie aportu do spółki pn. Kobierzyckie 



Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. z siedzibą w Kobierzycach. 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus omówiła projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Proszę Komisję Użyteczności 

Publicznej o opinię w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Adam Raś: Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie projekt 

uchwały. W związku z błędną wyceną Komisja złożyła wniosek o obniżenie wypłaty dla 

rzeczoznawcy o 10%. Wniosek został przyjęty jednogłośnie.  

Przewodniczący Rady Gminy Henryk Łoposzko: Tutaj też są wątpliwości, jeszcze gorsze, bo 

dotyczą pracowników.  

Mecenas Krzysztof Kwaśniewicz: Zwracam uwagę, że Pan Wójt jest pracodawcą dla tego 

pracownika, i Państwo jako Rada nie możecie obligować Wójta do tego, żeby stosował jakieś 

sankcje wobec pracownika. Gradacja tych sanckji należy do pracodawcy. 

Radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda: Nastąpiło nieporozumienie, ponieważ my mieliśmy 

informację, że to rzeczoznawca oceniał, a to okazuje się, że to zupełnie inna osoba, 

pracownik, i w związku z tym, myślę Panie Przewodniczący, że to należałoby wykreślić. Taki 

mój wniosek jest, aby wniosek o ukaranie wykreślić i uchwałę w takiej fomie, jak jest 

przygotowana głosować.  

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję, kto z pań i 

panów ma uwagi, pytania do projektu uchwały?  

Radna Anna Trojanowska-Zochniak: Mam prośbę do Przewodniczących Komisji, bo ja się 

spóźniłam i nie głosowałam za tym wnioskiem, więc proszę, aby liczba głosujących była 

uszczegółowiana.  

Przewodniczący Komjis Użyteczności Publicznej Adam Raś: Nie było Pani obecnej na tym 

głosowaniu, więc mogę powiedzieć że było to jednogłośnie przegłosowane. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Henryk Łoposzko: Czy są jeszcze jakieś uwagi, pytania do 

projektu uchwały. Nie ma. Ogłaszam przerwę dla Komisji Użyteczności Publicznej w celu 

wycofania wniosku dot. obniżenia wypłaty. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Henryk Łoposzko: Czy są jeszcze jakieś pytania do projektu 

uchwały? Skoro nie ma, zamykam dyskusję, przechodzimy do głosowania. Kto z pań i panów 

jest za, kto jest przeciw, kto się wstrzymał? 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIII/453/2020 Rady Gminy Kobierzyce z 

dnia 23 października 2020 r. w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości i 

wniesienie nieruchomości w formie aportu do spółki pn. Kobierzyckie Przedsiębiorstwo 

Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. z siedzibą w Kobierzycach..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, 

Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, 

Wiesław Szwed, Damian Wrona, Jarosław Zawisza 

BRAK GŁOSU (2) 

Krzysztof Kmiecik, Anna Trojanowska-Zochniak 



NIEOBECNI (1) 

Radosław Jankiewicz 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIV/480/2020 Rady Gminy 

Kobierzyce z dnia 20 listopada 2020 r. w sprawie uchwalenia Gminnej Strategii 

Rozwiązywania Problemów Społecznych na lata 2021 – 2030. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Proszę Komisję Użyteczności 

Publicznej o opinię w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Adam Raś: Komisja w 5 osobowym składzie jednogłośnie 

zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Proszę Komisję ds. Budżetu i 

Rozwoju Gospodarczego o opinię w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Szwed: Komisja jednogłośnie przy 7 osobach obecnych 

zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję, kto z pań i 

panów ma uwagi, pytania do projektu uchwały? Skoro nie ma, zamykam dyskusję, 

przechodzimy do głosowania. Kto z pań i panów jest za, kto jest przeciw, kto się wstrzymał? 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIV/480/2020 Rady Gminy Kobierzyce z 

dnia 20 listopada 2020 r. w sprawie uchwalenia Gminnej Strategii Rozwiązywania 

Problemów Społecz-nych na lata 2021 – 2030..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk 

Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert 

Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Damian Wrona, 

Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (1) 

Radosław Jankiewicz 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 

2022. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Proszę Komisję Użyteczności 

Publicznej o opinię w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Adam Raś: Komisja w 5 osobowym składzie jednogłośnie 

zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję, kto z pań i 

panów ma uwagi, pytania do projektu uchwały? Skoro nie ma, zamykam dyskusję, 

przechodzimy do głosowania. Kto z pań i panów jest za, kto jest przeciw, kto się wstrzymał? 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy z organizacjami 



pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 

2022..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk 

Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert 

Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Damian Wrona, 

Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (1) 

Radosław Jankiewicz 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXIII/622/17 Rady Gminy 

Kobierzyce z dnia 27 listopada 2017 r. w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych, dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Kobierzyce oraz kryteriów i trybu przyznawania nagród dla 

nauczycieli za ich osiągnięcia dydaktyczno-wychowawcze. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Proszę Komisję Użyteczności 

Publicznej o opinię w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Adam Raś: Komisja w 5 osobowym składzie jednogłośnie 

zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Proszę Komisję ds. Budżetu i 

Rozwoju Gospodarczego o opinię w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Szwed: Komisja jednogłośnie przy 7 osobach obecnych 

zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję, kto z pań i 

panów ma uwagi, pytania do projektu uchwały? Skoro nie ma, zamykam dyskusję, 

przechodzimy do głosowania. Kto z pań i panów jest za, kto jest przeciw, kto się wstrzymał? 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXIII/622/17 Rady Gminy Kobierzyce z 

dnia 27 listopada 2017 r. w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli 

zatrudnionych w szko-łach i placówkach oświatowych, dla których organem prowadzącym 

jest Gmina Kobierzyce oraz kryteriów i trybu przyznawania nagród dla nauczycieli za ich 

osiągnięcia dydaktyczno-wychowawcze. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk 

Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert 

Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Damian Wrona, 

Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (1) 



Radosław Jankiewicz 

 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr X/97/11 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 

19 sierpnia 2011 r. w sprawie przyznania diet sołtysom. 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus omówiła projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Proszę Komisję ds. Budżetu i 

Rozwoju Gospodarczego o opinię w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Szwed: Komisja jednogłośnie przy 7 osobach obecnych 

zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję, kto z pań i 

panów ma uwagi, pytania do projektu uchwały? Skoro nie ma, zamykam dyskusję, 

przechodzimy do głosowania. Kto z pań i panów jest za, kto jest przeciw, kto się wstrzymał? 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr X/97/11 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 19 

sierpnia 2011 r. w sprawie przyznania diet sołtysom..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, 

Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, 

Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Damian Wrona, Jarosław Zawisza 

PRZECIW (1) 

Andrzej Krzesłowski 

NIEOBECNI (1) 

Radosław Jankiewicz 

 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Rady Gminy Kobierzyce nr V/26/11 z dnia 

28 stycznia 2011 r. w sprawie określenia wysokości diet oraz zwrotów kosztów podróży 

służbowych należnych radnym Gminy Kobierzyce. 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus omówiła projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Proszę Komisję ds. Budżetu i 

Rozwoju Gospodarczego o opinię w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Szwed: Komisja przy 7 osobach obecnych i 1 głosie 

wstrzymującym się zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję, kto z pań i 

panów ma uwagi, pytania do projektu uchwały? 

Radna Anna Zochniak: Chcę być dobrze zrozumiana, uważam, że podwyżki powinny być, ale 

zawsze negowałam ustawę, która na to pozwoliła, i uważam, że to nie jest czas, żeby w takiej 

wysokości podwyżki były udzielane. Wydaje mi się, że powinniśmy przejść okres pandemii, 

powinniśmy przejść okres tej największej inflacji i tego, że ludzie najbiedniejsi jeszcze 

bardziej zubożeli. Moje sumienie nie pozwala mi głosować pozytywnie za tą uchwałą.  

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Kto z pań i panów ma uwagi, 

pytania do projektu uchwały? Skoro nie ma, zamykam dyskusję, przechodzimy do 

głosowania. Kto z pań i panów jest za, kto jest przeciw, kto się wstrzymał? 

 

Głosowano w sprawie: 



Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Rady Gminy Kobierzyce nr V/26/11 z dnia 28 

stycznia 2011 r. w sprawie określenia wysokości diet oraz zwrotów kosztów podróży 

służbowych należnych radnym Gminy Kobierzyce..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk 

Łoposzko, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław 

Szwed, Damian Wrona 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Adrian Łukowicz, Elżbieta Regulska, Anna Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (1) 

Radosław Jankiewicz 

 

17. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Kobierzyce. 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus omówiła projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Proszę Komisję ds. Budżetu i 

Rozwoju Gospodarczego o opinię w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Szwed: Komisja przy 7 osobach obecnych i 1 głosie 

wstrzymującym się zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję, kto z pań i 

panów ma uwagi, pytania do projektu uchwały? Skoro nie ma, zamykam dyskusję, 

przechodzimy do głosowania. Kto z pań i panów jest za, kto jest przeciw, kto się wstrzymał? 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Kobierzyce..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk 

Łoposzko, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław 

Stadnik, Wiesław Szwed, Damian Wrona 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Adrian Łukowicz, Anna Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (1) 

Radosław Jankiewicz 

 

18. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego w rejonie ul. Niebieskiej i Atramentowej w północnej 

części obrębu Bielany Wrocławskie. 

Główny specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt 

uchwały. 



Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Proszę Komisję Rolnictwa, 

Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o opinię w sprawie projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja 4 głosami za zaopiniowała 

pozytywnie projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję, kto z pań i 

panów ma uwagi, pytania do projektu uchwały? 

Radny Jarosław Zawisza: Rozumiem, że jest to plan wykonany na wniosek inwestora?  

Główny specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka: Na wniosek jako taki 

nie. Pewien wniosek wpłynął na część tego rejonu, ale zdecydowaliśmy się uregulować cały 

obszar, bo plan jest dość stary. I wskaźniki zalewu wód powodziowych wtedy jeszcze ich nie 

było. Nie było przyjętych w prawie tych zalewów. Więc należało zrobić plan dla całego 

obszaru istniejących terenów produkcyjno-usługowych. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Czy są jeszcze pytania do 

projektu uchwały? Skoro nie ma, zamykam dyskusję, przechodzimy do głosowania. Kto z pań 

i panów jest za, kto jest przeciw, kto się wstrzymał? 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego w rejonie ul. Niebieskiej i Atramentowej w północnej 

części obrębu Bielany Wrocławskie..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk 

Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert 

Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Damian Wrona, 

Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (1) 

Radosław Jankiewicz 

 

19. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Biskupice Podgórne. 

Główny specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt 

uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Proszę Komisję Rolnictwa, 

Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o opinię w sprawie projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja 4 głosami za zaopiniowała 

pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję, kto z pań i 

panów ma uwagi, pytania do projektu uchwały? Skoro nie ma, zamykam dyskusję, 

przechodzimy do głosowania. Kto z pań i panów jest za, kto jest przeciw, kto się wstrzymał? 



 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Biskupice Podgórne..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk 

Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Robert Sala, Czesław 

Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Damian Wrona, Jarosław Zawisza 

BRAK GŁOSU (1) 

Elżbieta Regulska 

NIEOBECNI (1) 

Radosław Jankiewicz 

 

20. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Budziszów. 

Główny specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt 

uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Proszę Komisję Rolnictwa, 

Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o opinię w sprawie projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja 4 głosami za zaopiniowała 

pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję, kto z pań i 

panów ma uwagi, pytania do projektu uchwały?  

Radna Elżbieta Regulska: Czy jak my zmniejszamy ten areał działki na 10 arów to na tym 

obszarze może powstać budynek jednorodzinny, czy dwulokalowy też? 

Główny specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka: Tak, jak najbardziej. 

Dwulokalowy niezdefiniowany w ustawie prawo budowlane, gmina nie może zmienić 

definicji budynku mieszkalnego, w prawie budowlanym jest zdefiniowane do 2 lokali 

mieszkalnych. Czyli jest możliwość na działce do 10 arów wybudowanie budynku 

mieszkalnego jednorodzinnego dwulokalowego.  

Radna Elżbieta Regulska: Czyli my nie możemy ograniczyć, że tam może powstać budynek 

jednorodzinny. 

Radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda: Jednorodzinny, ale dwulokalowy. 

Z-ca Wójta Piotr Kopeć: Moglibyśmy ograniczyć wpisując np. na działce 10 arowej tysiąc 

metrów kwadratowych na jeden lokal. I to wtedy byłoby jednorodzinne, jednolokalowe. My 

się zastanawiamy nad tym kolejnym krokiem, ponieważ zrobiliśmy tak, że pięćset metrów na 

lokal, ale dalej widzimy tą gęstą zabudowę, więc może takie podejście mogłoby być, żeby 

jeszcze ograniczyć tą zabudowę. 

Radny Jarosław Zawisza: Taką intencją tych wszystkich zmian było to, że te wymogi 

wcześniejsze o tych potężnych działkach, były już takie nieżyciowe. To dobrze , że nie 



stawiamy kolejnych wymogów, które by dalej ograniczały. Tutaj bym absolutnie nie 

ograniczał, uważam, że projekt jest dobrze przygotowany. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Czy są jeszcze pytania do 

projektu uchwały? Skoro nie ma, zamykam dyskusję, przechodzimy do głosowania. Kto z pań 

i panów jest za, kto jest przeciw, kto się wstrzymał? 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Budziszów..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk 

Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert 

Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Damian Wrona, 

Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (1) 

Radosław Jankiewicz 

 

21. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Cieszyce. 

Główny specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt 

uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Proszę Komisję Rolnictwa, 

Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o opinię w sprawie projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja 4 głosami za zaopiniowała 

pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję, kto z pań i 

panów ma uwagi, pytania do projektu uchwały? Skoro nie ma, zamykam dyskusję, 

przechodzimy do głosowania. Kto z pań i panów jest za, kto jest przeciw, kto się wstrzymał? 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Cieszyce..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk 

Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert 



Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Damian Wrona, 

Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (1) 

Radosław Jankiewicz 

 

22. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Wrocławskiej w północno-środkowej części 

obrębu Domasław. 

Główny specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt 

uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Proszę Komisję Rolnictwa, 

Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o opinię w sprawie projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja 4 głosami za zaopiniowała 

pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję, kto z pań i 

panów ma uwagi, pytania do projektu uchwały? Skoro nie ma, zamykam dyskusję, 

przechodzimy do głosowania. Kto z pań i panów jest za, kto jest przeciw, kto się wstrzymał? 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Wrocławskiej w północno-środkowej części 

obrębu Domasław..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk 

Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert 

Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Damian Wrona, Jarosław Zawisza 

BRAK GŁOSU (1) 

Anna Trojanowska-Zochniak 

NIEOBECNI (1) 

Radosław Jankiewicz 

 

23. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Jaszowice. 

Główny specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt 

uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Proszę Komisję Rolnictwa, 

Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o opinię w sprawie projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja 4 głosami za zaopiniowała 



pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję, kto z pań i 

panów ma uwagi, pytania do projektu uchwały? Skoro nie ma, zamykam dyskusję, 

przechodzimy do głosowania. Kto z pań i panów jest za, kto jest przeciw, kto się wstrzymał? 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Jaszowice..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk 

Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert 

Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Damian Wrona, 

Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (1) 

Radosław Jankiewicz 

 

24. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Krzyżowice. 

Główny specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt 

uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Proszę Komisję Rolnictwa, 

Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o opinię w sprawie projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja 4 głosami za zaopiniowała 

pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję, kto z pań i 

panów ma uwagi, pytania do projektu uchwały? Skoro nie ma, zamykam dyskusję, 

przechodzimy do głosowania. Kto z pań i panów jest za, kto jest przeciw, kto się wstrzymał? 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Krzyżowice..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 



Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk 

Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert 

Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Damian Wrona, 

Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (1) 

Radosław Jankiewicz 

 

25. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru drogi publicznej położonej w północno-wschodniej części obrębu 

Tyniec Mały. 

Główny specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt 

uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Proszę Komisję Rolnictwa, 

Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o opinię w sprawie projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja 4 głosami za zaopiniowała 

pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję, kto z pań i 

panów ma uwagi, pytania do projektu uchwały? Skoro nie ma, zamykam dyskusję, 

przechodzimy do głosowania. Kto z pań i panów jest za, kto jest przeciw, kto się wstrzymał? 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru drogi publicznej położonej w północno-wschodniej części obrębu 

Tyniec Mały..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk 

Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert 

Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Damian Wrona, 

Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (1) 

Radosław Jankiewicz 

 

26. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Żurawice. 

Główny specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt 

uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Proszę Komisję Rolnictwa, 

Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o opinię w sprawie projektu 

uchwały. 



Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja 4 głosami za zaopiniowała 

pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję, kto z pań i 

panów ma uwagi, pytania do projektu uchwały? Skoro nie ma, zamykam dyskusję, 

przechodzimy do głosowania. Kto z pań i panów jest za, kto jest przeciw, kto się wstrzymał? 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Żurawice..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk 

Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert 

Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Damian Wrona, 

Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (1) 

Radosław Jankiewicz 

 

27. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Klecińskiej, Towarowej, Handlowej w północno-

zachodniej części wsi Bielany Wrocławskie. 

Główny specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt 

uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Proszę Komisję Rolnictwa, 

Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o opinię w sprawie projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja 4 głosami za zaopiniowała 

pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję, kto z pań i 

panów ma uwagi, pytania do projektu uchwały?  

Radny Jarosław Zawisza: Patrząc na skargi jakie przyszły zmieniliśmy trochę zakres 

inwestycji jakie mogą być na tym terenie wykonane? Skarżą się potencjalni inwestorzy, że nie 

będą mogli teraz budować hotelu. Rozumiem, że wcześniej mogli wybudować na tym terenie 

hotel? 

Z-ca Wójta Piotr Kopeć: W granicach tego planu miejscowego kiedyś był zapis, w starym 

planie chyba z 2007 roku, turystyka, która umożliwiała budowę hoteli turystycznych. W 

granicach tego planu zostało wydane pozwolenie na budowę na hotel robotniczy od którego 

myśmy wnieśli odwołanie.  

Radny Jarosław Zawisza: Była zgoda na hotel turystyczny, a teraz nie będzie tej zgody? Nie 

rozumiem tej całej dyskusji, która się ciągnie, bo tam jest kilkanaście skarg i rozumiem, że 

chodzi o hotel. 



Z-ca Wójta Piotr Kopeć: No to jeszcze raz. Już myślę, że od 2 lat, jak Państwo zauważyliście, 

jak zmieniamy plany miejscowe, to usuwamy zapisy związane z budową hoteli. Powodem 

jest to, że naszym zdaniem są nadinterpretowane te zapisy. Kiedyś jak uchwalane były te 

plany myśleliśmy o hotelach turystycznych, czyli takich w których ta rotacja turystów jest 

dosyć częsta. Natomiast Starosta Powiatu Wrocławskiego interpretował to trochę inaczej, 

wydając pozwolenie na budowę hotelu robotniczego, czyli stałego zamieszkania. I myśmy w 

ramach tego planu wnieśli odwołanie od tej decyzji.  

Radny Jarosław Zawisza: Mówimy o punkcie takim bardzo przemysłowo-handlowym, bo nie 

mówimy o terenie pod blokami mieszkalnymi. Mówimy o punkcie, w którym jest bardzo 

duży ruch, i o którym ja od lat słyszałem, że będzie hotel. Nie wiem czy to o ten hotel 

chodziło czy o to miejsce, ale zawsze była mowa, że w tym miejscu powstanie hotel.  Jeżeli w 

tym miejscu przeszkadza nam hotel, to co nam nie będzie przeszkadzało? To było pierwsze 

pytanie. Drugie rozumiem, że inwestor kupił ten grunt, i miał w miejscowym planie jakieś 

przeznaczeni. Pytanie teraz jeżeli my zmieniamy to przeznaczenie, to nie narażamy się, że w 

razie czego będziemy musieli zapłacić odszkodowanie, że ograniczyliśmy mu możliwość 

inwestycyjną.  

Wójt Ryszard Pacholik: Proszę Państwa, jak Państwo pamiętacie, jak Państwa informowałem 

już bardzo dawno temu, że na tej działce ma powstać salon samochodowy. I taka była 

intencja. Potem się okazało, że tam ma powstać hotel robotniczy na 700 osób. Czy Państwo 

sobie wyobrażają w Bielanach w tym miejscu 700 osób, które przyjadą z zewnątrz, które będą 

osobami przypuszczalnie samotnymi, i te osoby nie będą jeden dzień, czy dwa, tylko będą na 

pobyt stały. Muszą gdzieś zjeść, gdzieś pójść, czymś się zająć, to jest proszę Państwa 

społeczny problem. Tu jest parę miejsc parkingowych na ten hotel. Hotel wielopiętrowy na 

700 osób. Tu jest hotel dla robotników, z zewnątrz, którzy będą tu mieszkali. Tego się boimy, 

że mieszkańcy będą mieli problem z tym ludźmi.  

Radna Elżbieta Regulska: My na etapie przystąpienia do planu, żeśmy na ten temat 

rozmawiali. I właśnie pod wątpliwość żeśmy dawali hotel na te 600, czy 700 osób, i ja 

osobiście stwierdzałam, że taki hotel jest za duży. Poza tym nie wiem czy Państwo 

pamiętacie, że my zmienialiśmy też funkcje w takich miejscach jak Dobkowice, w 

Małuszowie, Tyńcu Małym, żeby takie hotele robotnicze nie powstawały. Przyjmowaliśmy 

uchwałę w Bielanach Wrocławskich, na ul. Makowej i Kolejowej, gdzie jest ten spichlerz, 

który ma być przerobiony na hotel, i obok ma powstać drugi hotel ekskluzywny, to ja też 

miałam obawy, ale żeśmy to przegłosowali jako Rada, żeby ten hotel powstał. Ale te dwa 

hotele różnią się diametralnie. Oczywiście jest to teren aktywności gospodarczej, mogą tam 

powstać duże hale, ale hale nie rodzą takie ruchu i takiego skupiska ludzi, które się będą 

przemieszczały przez Bielany, jak hotel na 600 osób. Zdajecie sobie też Państwo sprawę, jak 

to wpływa też na zanieczyszczenie środowiska. Uważam, że uchwalenie tego planu i 

ograniczenie tej funkcji jest dla mnie zasadne.  

Z-ca Wójta Piotr Kopeć: Ja chciałbym tylko dodać, że to, że Państwo dzisiaj zmienicie ten 

plan miejscowy nie oznacza, że taki hotel, który dostał pozwolenie na budowę nie zostanie 

zrealizowany. Sytuacja jest taka, zostało wydane przez Starostę pozwolenie na budowę. Do 

takiego hotelu robotniczego przyjadą autobusy, to trzeba mieć taką świadomość. Myśmy się 

odwołali uważając, że nie powinien być budowany hotel robotniczy, ponieważ tam jest 

turystyka, i to hotele turystyczne powinny być budowane. Druga rzecz, nie zostały spełnione 

standardy związane z obsługą komunikacyjną. Nie wyobrażam sobie, że 20 czy 30 autobusów 

będzie jeździło tą wąską uliczką Ogrodową. Wobec tego te standardy nie zostały zachowane, 

stąd to nasze odwołanie. Takie mamy uprawnienia. Natomiast jeżeli rozpatrujący odwołanie 

uzna, że nie mamy racji to takie pozwolenie będzie utrzymane w mocy. Natomiast jeśli uzna, 

że należy ponownie rozstrzygać, czyli, że Powiat powinien ponownie rozstrzygnąć, to wtedy 



Powiat będzie brał pod uwagę nowe ustalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego, który dzisiaj Państwo uchwalicie. 

Radny Jarosław Zawisza: Nie uzyskałem odpowiedzi na drugie pytanie. Czy to, że inwestor 

zakupił działkę przy poprzednim planie zagospodarowania przestrzennego, a my teraz 

zmieniamy, czy to nie daje mu prawa roszczenia odszkodowania od Gminy, że ogranicza jego 

możliwości inwestorskie? 

Mecenas Krzysztof Kwaśniewicz: Generalnie trzeba zwrócić uwagę, że każdy uchwalany 

przez Gminę plan potencjalnie takie roszczenia daje. Tutaj jest sprawa głośniejsza. Ten 

właściciel wskazuje na swoje niezadowolenie. Teoretycznie takie roszczenie mu przysługuje, 

tak jak każdemu, kogo dotknąłby plan ograniczający korzystanie z nieruchomości w sposób 

dotychczasowy. Nie jest to automat, nie jest tak, że samo wykreślenie funkcji to jest już 

podstawa do odszkodowania. To jest bardziej złożona kwestia. Generalnie roszczenie 

odszkodowawcze opiera się o różnice wartości. Czy pod rządami nowego planu wartość 

nieruchomości spadnie. Nie tylko z powodu tego, że zmieniono przeznaczenie, ale też patrząc 

na te inne możliwości, które aktualny plan daje. Jeżeli mamy rację, że ten poprzedni plan 

wykluczał tę funkcję, czyli organ, który rozpatrzy to nasze odwołanie uchyli tą decyzję o 

pozwoleniu na budowę tzn., że tak naprawdę nie zmieniliśmy tej funkcji, bo jej tak naprawdę 

nigdy tam nie było. Tam była mowa o turystyce, i tak jak my interpretujemy turystykę ona 

oznacza dużą rotację, a nie stałe zamieszkanie. Ustawa, która wtedy obowiązywała mówiła, 

że turysta to jest osoba zamieszkująca nie w celu podjęcia pracy. I jeżeli mamy rację, i to 

zostanie rozpatrzone pozytywnie, to oznacza, że tak naprawdę tego roszczenia nie powinno 

być nigdy. Jeżeli nie mamy racji, no to będzie miał ten inwestor to pozwolenie na budowę to 

też w zasadzie nie będzie miał podstaw do roszczenia, bo będzie mógł zrealizować to, co 

zamierzył.  

Radny Jarosław Zawisza: Mam jeszcze jedno pytanie. Od lat słyszałem, że w tym rejonie ma 

powstać hotel, teraz Pan Wójt powiedział, że na tej działce miał powstać salon samochodowy. 

Czy to oznacza, że gdzieś obok jest planowany hotel inny, czy to o tym hotelu od lat był 

mowa? 

Z-ca Wójta Piotr Kopeć: Był kiedyś planowany hotel sieciowy, chyba na działce trochę 

powyżej. Ta inwestycja nie doszła do skutku. 

Radny Jarosław Zawisza: Czy ta osoba ma dalej zgodę na hotel? 

Z-ca Wójta Piotr Kopeć: Nie wiem czy ma zgodę, ale jeżeli ma to zgody na budowę są ważne 

trzy lata. A to było grubo dawniej.  

Radny Adrian Łukowicz: Chciałbym w takim razie zapytać o taką rzecz, bo z jednej strony 

mamy inwestorów, których ściągamy, i zakładów produkcyjnych jest coraz więcej, a z drugiej 

strony te zakłady produkcyjne, żeby funkcjonować potrzebują ludzi. Ja mam pytanie o 

pomysł na to, gdzie Ci wszyscy pracownicy, którzy będą lub już pracują w zakładach 

produkcyjnych w naszej Gminie mają mieszkać? Czy Państwo macie wizję na to? A pytam, 

bo ponad połowa podatków z wynagrodzeń tych pracowników zostaje w naszej Gminie. 

Skarbnik Maria Prodeus: W kwestii dochodów z tytułu podatku dochodowego od osób 

fizycznych. Chcę powiedzieć, że nowy ład wprowadził nowe zasady obliczania tego udziału. 

Obecnie mamy na dwa lata wyznaczony wskaźnik zmniejszający, bez względu na ilość osób 

pracujących na terenie Gminy, będzie to kwota mniejsza o 3 mln złotych. 

Wójt Ryszard Pacholik: Gdzie Ci ludzie mają mieszkać. LG zatrudniało ponad 12 tys. ludzi i 

w ogóle nie było problemu z lokalizacją osób, które tam pracowały. My nie jesteśmy 

miastem. Taka ilość mieszkańców wtopiona w środowisko jednej wioski, wiecie jak wpłynie 

na tą wieś. Wrocław jest bardzo blisko, nie ma żadnego problemu, atrakcje miasta są 

ogromne, my nie mamy tych możliwości. My nie mamy tych możliwości co ma miasto 

Wrocław, które może zaoferować po godzinach pracy.  



Radny Adrian Łukowicz: Ja nie chcę forsować żadnego rozwiązania ja pytam Was o to jaki 

macie pomysł. Dlatego, że ściągamy inwestorów jako Gmina już od dłuższego czasu, i to nie 

jest problem, który dotyczy dopiero lat które będą. To jest problem, który jest w tej chwili. Ci 

mieszkańcy, którzy dojeżdżają do Wrocławia tworzą korki, a po drugi nie ma dobrze 

zorganizowanej komunikacji pomiędzy Wrocławiem a Biskupicami Podgórnymi, ale też w 

Bielanach Wrocławskich. Proponuję sprawdzić jak to wygląda, bo nie wygląda to dobrze. W 

tej chwili jest też tak, że domy jednorodzinne są też rozbudowywane bardzo często bądź 

upychane łózka i tak robią się tam hotele robotnicze. Ten problem nas dotyczy. I stąd ja 

zapytałem się o to jaki jest pomysł na następne lata. Czy Wy rozmawiacie o tym problemie z 

inwestorami? A jeśli tak to z kim rozmawiacie i kiedy rozmawialiście na ten temat? 

Wójt Gminy Ryszard Pacholik: Oczywiście, że rozmawiamy od samego początku z 

inwestorami. Zupełnie czymś innym jest rozłożenie tych osób w domach, a nie w skupisku w 

jednym miejscu. I nie ma społecznie jeszcze większych problemów. 

Radny Wiesław Muraczewski: Myślę, że nie powinno podlegać dyskusji to czy ten plan 

powinien być tutaj przyjęty. Ja uważam, że ten plan powinien być koniecznie przyjęty, żeby 

nie dopuścić do sytuacji w następnych przypadkach, bo może przyjść nowy inwestor. Ja 

zgadzam się z Panem, że takie hotele są potrzebne, ale w takich miejscach, gdzie jest 

skupisko miejsc pracy. Na pewno w tym miejscu nie jest możliwe społecznie wybudowanie 

takiego hotelu, bo jest to wbrew interesom mieszkańców. Wyobraża Pan sobie, żeby w ulicę 

Ogrodową wjechało dzisiaj 15 autokarów? Miesiąc temu dyskutował Pan nad tym, żeby jeden 

autokar nie wjeżdżał w ulicę Działkową w Wysokiej. Dziś jako Rada Gminy powinniśmy stać 

na stanowisku, że takie hotele nie mogą powstać w takich miejscach, przy takich wąskich 

uliczkach. 

Radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda: Dzisiaj niektórzy Radni preferują, żeby w tym 

miejscu w centrum Bielan, gdzie są domy jednorodzinne, wybudować hotel na 700 osób. 

Absolutnie proszę Państwa zdrowy rozsądek podpowiada nam to, że tego typu hotele buduje 

się na obrzeżach miast, na obrzeżach wsi. Absolutnie nie jestem przeciwna budowie tego typu 

hoteli. Z racji swojego zawodu bardzo często badam i przyjmuje tych ludzi do pracy w tych 

dużych molochach. Ci ludzie są dowożeni autobusami. Część tych mieszkańców wtapia się 

rzeczywiście w środowisko. Proszę podejść zdrowo rozsądkowo i głosować za przyjęciem tej 

uchwały, bo to jest w interesie mieszkańców, nie tylko Bielan, ale całej naszej Gminy.  

Radny Jarosław Zawisza: Dlaczego my o tym hotelu rozmawiamy, dlatego, że to jest tak, jak 

powiedział Pan Wójt, że fajnie, że przychodzą inwestorzy. Przychodzą tysiące ludzie do 

pracy, ale najlepiej niech sobie wyjadą do Wrocławia. Nie wszyscy jadą do Wrocławia, bo ja 

już coraz więcej mam sąsiadów narodowości koreańskiej. To dotyczy też naszego problemu 

społeczne tutaj w Bielanach i Gminie, że coraz mniej ludzi mieszka nas Polaków, dlatego, że 

ludziom się nawet bardziej opłaca wynająć te domy, a sobie wynająć, kupić mieszkanie 

gdzieś indziej. Po drugie rośnie strasznie duży problem komunikacyjny. Po trzecie nie byłoby 

tego tematu, gdyby odpowiedź na pytanie Radnego Łukowicza była już udzielona wcześniej, 

mianowicie jaki Gmina ma pomysł na to, gdzie tych wszystkich ludzi rozlokować. 

Radny Adrian Łukowicz: Proszę mi nie wciskać słów, których nie powiedziałem. To, że Wy 

się spotykacie wcześniej i sobie ustalacie pewne kwestie, to nie wyklucza możliwości 

podjęcia tutaj dyskusji o problemach, które występują. Z nami tego nie ustalaliście, więc 

rozmawiamy tutaj. Ja nie powiedziałem w ani jednym zdaniu, że ten hotel ma tam powstać. 

To jest temat, który jak najbardziej dotyczy tej uchwały, bo ja się zastanawiam, bo ja nie 

wiem jak zagłosować.  

Radna Elżbieta Regulska: Proszę Państwa odbywa się posiedzenie Rady, i zasadą na 

posiedzeniu rady jest to, że Radny dostaje uchwałę, procedujemy, Pan Przewodniczący 

otwiera dyskusję. Dyskutujemy. Każdy z nas prawo wypowiedzieć się na temat danej 

uchwały. Ja w poprzedniej swojej wypowiedzi powiedziała, że przyjęcie tej uchwały jest 



zasadne. Proszę sobie wyobrazić, że od razu przyjdzie 700 osób mieszkać do Bielan. Tam 

nawet nie ma możliwości dojechania do tego hotelu. Popatrzmy tak globalnie i 

konstruktywnie. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Czy są jeszcze pytania do 

projektu uchwały? 

Radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda: Panie Radny Adriane Łukowicz, ja się z nikim nie 

spotykam, ja jestem jednoosobowa opozycja konstruktywna. 

Radny Adrian Łukowicz: Ja już na koniec, jedno słowo chcę powiedzieć, ja się wstrzymam w 

tym głosowaniu nie dlatego, że chciałbym, aby ten hotel był, bo uważam, że to nie jest dobre 

miejsce na ten hotel. Natomiast wstrzymam się dlatego, że Wy nie macie pomysłu, co z tym 

fantem dalej robić. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Czy są jeszcze pytania do 

projektu uchwały? Skoro nie ma, zamykam dyskusję, przechodzimy do głosowania. Kto z pań 

i panów jest za, kto jest przeciw, kto się wstrzymał? 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Klecińskiej, Towarowej, Handlowej w północno-

zachodniej części wsi Bielany Wrocławskie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk 

Łoposzko, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław 

Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Damian Wrona 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Adrian Łukowicz, Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (1) 

Radosław Jankiewicz 

 

Przewodniczący Rady Gminy Henryk Łoposzko: Ogłaszam 10 minut przerwy. 

 

28. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenów przy ul. Wrocławskiej i Kwiatowej we wsi Domasław. 

Główny specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt 

uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Proszę Komisję Rolnictwa, 

Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o opinię w sprawie projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja 4 głosami za zaopiniowała 

pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję, kto z pań i 

panów ma uwagi, pytania do projektu uchwały? Skoro nie ma, zamykam dyskusję, 

przechodzimy do głosowania. Kto z pań i panów jest za, kto jest przeciw, kto się wstrzymał? 

 



Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenów przy ul. Wrocławskiej i Kwiatowej we wsi Domasław..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Wiesław Muraczewski, Adam 

Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-

Zochniak, Damian Wrona, Jarosław Zawisza 

BRAK GŁOSU (2) 

Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Adrian Łukowicz 

NIEOBECNI (1) 

Radosław Jankiewicz 

 

29. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXII/435/2020 Rady Gminy Kobierzyce 

z dnia 18 września 2020 roku w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Małuszów. 

Główny specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt 

uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Proszę Komisję Rolnictwa, 

Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o opinię w sprawie projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja 4 głosami za zaopiniowała 

pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję, kto z pań i 

panów ma uwagi, pytania do projektu uchwały? Skoro nie ma, zamykam dyskusję, 

przechodzimy do głosowania. Kto z pań i panów jest za, kto jest przeciw, kto się wstrzymał? 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXII/435/2020 Rady Gminy Kobierzyce z 

dnia 18 września 2020 roku w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Małuszów..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Wiesław Muraczewski, Adam 

Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-

Zochniak, Damian Wrona, Jarosław Zawisza 

BRAK GŁOSU (2) 



Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Adrian Łukowicz 

NIEOBECNI (1) 

Radosław Jankiewicz 

 

30. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego publicznego ciągu pieszo-rowerowego i publicznego pieszo-jezdnego 

położonych w północnej części obrębu Małuszów. 

Główny specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt 

uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Proszę Komisję Rolnictwa, 

Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o opinię w sprawie projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja 4 głosami za zaopiniowała 

pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję, kto z pań i 

panów ma uwagi, pytania do projektu uchwały? Skoro nie ma, zamykam dyskusję, 

przechodzimy do głosowania. Kto z pań i panów jest za, kto jest przeciw, kto się wstrzymał? 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego publicznego ciągu pieszo-rowerowego i publicznego pieszo-jezdnego 

położonych w północnej części obrębu Małuszów..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław 

Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, 

Anna Trojanowska-Zochniak, Damian Wrona, Jarosław Zawisza 

BRAK GŁOSU (1) 

Apolonia Kasprzyk-Czepielinda 

NIEOBECNI (1) 

Radosław Jankiewicz 

 

31. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenów przy ul. Brzoskwiniowej, Świdnickiej i Zdrowej we wsi Tyniec Mały. 

Główny specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt 

uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Proszę Komisję Rolnictwa, 

Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o opinię w sprawie projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja 4 głosami za zaopiniowała 

pozytywnie projekt uchwały. 



 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję, kto z pań i 

panów ma uwagi, pytania do projektu uchwały? Skoro nie ma, zamykam dyskusję, 

przechodzimy do głosowania. Kto z pań i panów jest za, kto jest przeciw, kto się wstrzymał? 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenów przy ul. Brzoskwiniowej, Świdnickiej i Zdrowej we wsi Tyniec 

Mały..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław 

Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, 

Anna Trojanowska-Zochniak, Damian Wrona, Jarosław Zawisza 

BRAK GŁOSU (1) 

Apolonia Kasprzyk-Czepielinda 

NIEOBECNI (1) 

Radosław Jankiewicz 

 

32. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Tyniec Mały. 

Główny specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt 

uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Proszę Komisję Rolnictwa, 

Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o opinię w sprawie projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja 4 głosami za zaopiniowała 

pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję, kto z pań i 

panów ma uwagi, pytania do projektu uchwały? Skoro nie ma, zamykam dyskusję, 

przechodzimy do głosowania. Kto z pań i panów jest za, kto jest przeciw, kto się wstrzymał? 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Tyniec Mały..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk 

Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert 

Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Damian Wrona, 



Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (1) 

Radosław Jankiewicz 

 

33. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na bezczynność Wójta Gminy 

Kobierzyce w postaci nieudzielenia odpowiedzi na pisma oraz niewstrzymania postępowania 

w sprawie wydania decyzji nakazującej usunięcia odpadów. 

Mecenas Krzysztof Kwaśniewicz omówił projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Proszę Komisję Skarg, 

Wniosków i Petycji o opinię. 

Przewodniczący Komisji Robert Sala: Komisja Skarg, Wniosków i Petycji jednogłośnie 

uznała skargę za bezzasadną.  

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję, kto z pań i 

panów ma uwagi, pytania do projektu uchwały? 

Radny Czesław Stadnik: Dwa słowa wyjaśnienia. Mieszkaniec, który tą skargę napisał 

gromadzi od lat w jego mniemaniu materiał budowlany, a to jest po prostu materiał 

odpadowy. I to gromadzi przy swoim budynku, który jest tuż przy kościele. Wystarczyłoby, 

że ktoś by zaprószył ogień, w tym momencie zarówno jego budynek jak i kościół, jest 

narażony na zniszczenie. Od lat wnioskowaliśmy i prosiliśmy o interwencję w jego sprawie. 

Mam nadzieję, że w końcu będzie ona na tyle skuteczna, że zmusi go do tego, żeby on tam 

zaprowadził porządek. Prosiłbym Pana Wójta o rzeczywiście takie energiczne działania w 

sprawie tego mieszkańca.  

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Czy są jeszcze pytania do 

projektu uchwały? Skoro nie ma, zamykam dyskusję, przechodzimy do głosowania. Kto z pań 

i panów jest za, kto jest przeciw, kto się wstrzymał? 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na bezczynność Wójta Gminy Kobierzyce w 

postaci nieudzielenia odpowiedzi na pisma oraz niewstrzymania postępowania w sprawie 

wydania decyzji nakazującej usunięcia odpadów..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk 

Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert 

Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Damian Wrona, 

Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (1) 

Radosław Jankiewicz 

 

34. Prezentacja przez proGEO Sp. z o.o. opracowań: „Aktualizacji Programu Ochrony 

Środowiska Gminy Kobierzyce na lata 2022-2025” oraz „Raportu z wykonania Programu 

Ochrony Środowiska Gminy Kobierzyce za lata 2019-2020”. 

Przewodniczący Rady Gminy Henryk Łoposzko: Przechodzimy teraz do prezentacji przez 

firmę proGEO. Pan Sławomir Chybiński zaprezentuje aktualizację Programu Ochrony 

Środowiska Gminy Kobierzyce na lata 2022-2025 oraz Raport z wykonania Programu 

Ochrony Środowiska Gminy Kobierzyce za lata 2019-2020. 



Sławomir Chybiński przedstawił aktualizację Programu Ochrony Środowiska Gminy 

Kobierzyce na lata 2022-2025 oraz Raport z wykonania Programu Ochrony Środowiska 

Gminy Kobierzyce za lata 2019-2020. 

 

35. Interpelacje radnych. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Nie ma, dziękuję. 

 

36. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach i poza sesją. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Nie wpłynęły żadne 

interpelacje. 

 

37. Zapytania radnych i sołtysów. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Nie ma, dziękuję. 

 

38. Wnioski i sprawy różne. 

Radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda podziękowała za uporządkowanie terenu wokół 

cmentarza, i posadzenie zieleni, złożyła prośbę o kartę seniora. Wyraziła swoje zdanie na 

temat powołania rady Seniorów. Wypowiedziała się na temat szczepień ochronnych 

przeciwko COVID-19. 

Wójt Gminy Ryszard Pacholik omówił temat szczepień ochronnych przeciwko COVID-19. 

Radny Adrian Łukowicz poruszył kwestie odbycia Sesji w formie zdalnej., sprawy związane 

z ulicami w miejscowości Wysoka. Kierownika Referatu Dróg Transportu i Mienia 

Komunalnego Piotr Ligas udzielił odpowiedzi. 

Radny Andrzej Krzesłowski zgłosił wniosek o przeprowadzenie badania natężenia ruchu w 

miejscowości Małuszów. Z-ca Wójta Piotr Kopeć odniósł się do tematu. 

Radna Elżbieta Regulska odniosła się do wypowiedzi Radnej Apoloni Kasprzyk-Czepielindy. 

Złożyła prośbę o uzupełnienie w BIP na stronie internetowej informacje w zakładce budżet. 

Radny Wiesław Szwed zapytał o zadanie przebudowy ul. Kwiatowej i Spokojnej w 

Kobierzycach. Kierownik Referatu Dróg Transportu i Mienia Komunalnego Piotr Ligas 

udzielił odpowiedzi. 

Radna Anna Trojanowska-Zochniak poprosiła o przesłanie odpowiedzi na pismo skierowane 

do Gminy przez jednego z mieszkańców, o odpowiedź na wniosek do budżetu. Poprosiła o 

przeprowadzenie sesji w formie zdalnej. 

Sekretarz Maria Wilk omówiła sytuację związaną z zachorowaniami na COVID-19 w 

szkołach. 

 

 

39. Komunikaty Przewodniczącego. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: 6 grudnia odbędzie się Komisja 

Wspólna opiniująca budżet na 2022 r., a kolejna Sesja Rady Gminy odbędzie się 28 grudnia 

2021 r. Dziękuję. Zamykam  XXXIII Sesję Rady Gminy Kobierzyce. 

 

40. Zakończenie obrad. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Wiesław Muraczewski 



- Wiesław Muraczewski 

- Grzegorz Maszka 

- Wiesław Muraczewski 

- Grzegorz Maszka 

- Wiesław Muraczewski 

- Jarosław Zawisza 

- Piotr Kopeć 

- Jarosław Zawisza 

- Piotr Kopeć 

- Jarosław Zawisza 

- Jarosław Zawisza 

- Ryszard Pacholik 

- Elżbieta Regulska 

- Piotr Kopeć 

- Jarosław Zawisza 

- Krzysztof Kwaśniewicz 

- Jarosław Zawisza 

- Piotr Kopeć 

- Ryszard Pacholik 

- Jarosław Zawisza 

- Piotr Kopeć 

- Adrian Łukowicz 

- Maria Prodeus 

- Adrian Łukowicz 

- Ryszard Pacholik 

- Adrian Łukowicz 

- Ryszard Pacholik 

- Wiesław Muraczewski 

- Apolonia Kasprzyk-Czepielinda 

- Jarosław Zawisza 

- Adrian Łukowicz 

- Elżbieta Regulska 

- Apolonia Kasprzyk-Czepielinda 

- Adrian Łukowicz 

- Grzegorz Maszka 

- Wiesław Muraczewski 

- Grzegorz Maszka 

- Wiesław Muraczewski 

- Grzegorz Maszka 

- Wiesław Muraczewski 

- Grzegorz Maszka 

- Wiesław Muraczewski 

- Grzegorz Maszka 

- Wiesław Muraczewski 

- Krzysztof Kwaśniewicz 

- Robert Sala 

- Czesław Stadnik 

- Jarosław Zawisza 

- Sławomir Chybiński 

- Anna Trojanowska-Zochniak 



- Sławomir Chybiński 

- Piotr Kopeć 

- Czesław Stadnik 

- Sławomir Chybiński 

- Czesław Stadnik 

- Sławomir Chybiński 

- Krzysztof Kmiecik 

- Sławomir Chybiński 

- Anna Trojanowska-Zochniak 

- Elżbieta Regulska 

- Piotr Kopeć 

- Apolonia Kasprzyk-Czepielinda 

- Ryszard Pacholik 

- Adrian Łukowicz 

- Piotr Ligas 

- Adrian Łukowicz 

- Piotr Ligas 

- Andrzej Krzesłowski 

- Piotr Kopeć 

- Elżbieta Regulska 

- Wiesław Szwed 

- Piotr Ligas 

- Anna Trojanowska-Zochniak 

- Adrian Łukowicz 

- Adam Raś 

- Adrian Łukowicz 

- Henryk Łoposzko 

- Maria Wilk 

- Ryszard Pacholik 

- Adrian Łukowicz 

- Henryk Łoposzko 

- Adrian Łukowicz 

 

 

 

  

Przewodniczący 

Rada Gminy Kobierzyce 

  

 

Przygotował(a): Maria Okraszewska 

 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


